
 

 

 

 

 

Schriftelijke vragen ex. artikel 38 Reglement van Orde inzake 
verkeersveiligheid Spaarndam 
 

Haarlem, 18-9-2017 

Geacht college, 
 
De verkeersveiligheid in Spaarndam heeft al jarenlang de aandacht van de Haarlemse gemeenteraad. Bij 
de bespreking van de herinrichting van de dijk in de raadscommissie Beheer benadrukte D66 dat er 
voldoende snelheidsremmende maatregelen genomen moeten worden. Het college gaf toen aan dat zei 
na de herinrichting van de dijk zou bezien of het ontwerp voldoende snelheidsremmend zou werken. 
Ook vroeg D66 toen aandacht voor de oplossing van het parkeerprobleem op de Kolk. Het college gaf 
aan dat dit buiten de scope van het project viel, maar er wel werd gewerkt aan een oplossing. 
Ondertussen bereiken verschillende ontrustende signalen over de huidige situatie de fractie van D66. 
 
Naar aanleiding van deze berichten heeft de ondergetekende de eer, namens de raadsfractie van D66, 
op grond van artikel 38 van het reglement van orde u de volgende vragen te stellen: 
 

1. Heeft het college zicht op de ontwikkeling van de verkeersstromen op de dijk qua snelheid, 
hoeveelheid en soort (vrachtverkeer boven 3,5 ton)? 

2. In hoeverre zijn aanvullende snelheidsremmende maatregelen nodig gegeven deze 
ontwikkeling? 

3. Welke visie heeft het college op de toekomst van de dijk met het gereedkomen van de 
nieuwbouwwijk Spaarnebuiten? 

4. Op welke wijze is uitvoering gegeven aan het verzoek opgenomen in een raadsbesluit van de 
gemeente Haarlemmerliede en Spaarnwoude daterend uit 2013 om de flitspaal (eigendom 
gemeente Haarlem, op grondgebied Haarlemmerliede & Spaarnwoude) tegen sluipverkeer ook 
in de avondspits aan te zetten? 

5. Op welke wijze kan er gehandhaafd worden op het verbod van zwaar vrachtverkeer? 
6. Hoe verloopt de ontwikkeling van het parkeerterrein dat ervoor moet zorgen dat de Kolk 

autoluw kan worden? 
7. Heeft het college kennisgenomen van het feit dat de dorpsraad Spaarndam niet langer erkend 

wordt als gesprekspartner door de gemeente Haarlemmerliede en Spaarnwoude? 
8. Wat is het oordeel van het college over deze situatie? 
9. Welke acties heeft het college ondernomen om te zorgen dat onze buurgemeente de dorpsraad 

weer erkend wordt als gesprekspartner 
 
Hoogachtend, 
 
Bas van Leeuwen  
Raadslid D66 Haarlem     


